
Zápis č. 5/2024–2027 | Zasedání AS VŠE 25. 11. 2024 

Strana 1 z 6  

Zápis č. 5/2024–27 

 

Předmět 5. zasedání Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze (AS VŠE) 

Datum 25. 11. 2024 

Místo VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB169 (zasedání svoláno v hybridní formě) 

Přítomni FFÚ: Borovička, Hubáčková, Marek, Vančurová (do 15:20), Zelenka (do 14:20) 

FMV: Bič, Čapková, Garip, Grácová, Peterková 

FPH: Dostálová, Pavelka, Reml, Stříteský, Svobodová (do 14:25) 

 FIS: Fales, Helman, Mikulenka, Potančok, Zouhar 

NF: Mičáň, Němec, Ševčíková, Váňa, Vondráček 

FM: Cirhanová, Míková, Pažitný, Závodný Pospíšil 

Jiné: Fliedrová 

Nepřítomni Omluveni:  

Neomluveni: Lejčková 

Hosté Dvořák (rektor), Machková (prorektorka), Novotný (prorektor), Zouhar (kvestor), Tóth 

(kancléř), Musílek (děkan FFÚ), Jiránková (děkanka FMV), Zubíková (děkanka NF – 

k bodu 7), Ševčík (proděkan NF – k bodu 7) a další. 

Předsedali Pavelka (předseda) 

Čas jednání 13:03-16:06 

Program 1. Zahájení, prezence, program. 

 2. Vnitřní mzdový předpis Vysoké školy ekonomické v Praze. 

 3. Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2023. 

 4. Střednědobý výhled rozpočtu VŠE na roky 2025 a 2026. 

 5. Návrh strategie udržitelnosti VŠE na období 2025–2030. 

 6. Zhodnocení spokojenosti s Inovačním týdnem a platformami využívanými v rámci 

předmětů vyučovaných na VŠE. 

 7. Žádost Etické komise Akademickému senátu VŠE o zvážení projednání podnětu 

proděkana Národohospodářské fakulty doc. Ševčíka, který je datován dnem 12.8.2024. 

 8. Různé 

 

1. Zahájení, prezence, program 

Čas: 13:04-13:14 

Průběh: Proběhla prezence všech senátorů – přítomných prezenčně, tak online v systému MS 

TEAMS. Nikdo neměl připomínky k navrženému programu.   
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Výsledek: Program zasedání byl schválen dle pozvánky. 

Hlasování č. 5.1 (o programu zasedání AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje program zasedání dle pozvánky“ 

Začátek: 13:09 

Přítomni: 30 

Pro: 27 

Proti: 0 

Zdrželi se: 3 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Program byl schválen. 

2. Vnitřní mzdový předpis Vysoké školy ekonomické v Praze 

Čas: 13:14-13:27 

Průběh: Předsedající požádal rektora o představení bodu. Rektor zdůvodnil, proč je třeba Vnitřní 

mzdový předpis Vysoké školy ekonomické v Praze schválit znovu. Do diskuze se 

zapojili senátoři Pavelka, Helman a Vondráček. Bylo rozhodnuto, že se nejprve bude 

hlasovat o zrušení usnesení 4.2 z minulého zasedání AS VŠE (21.10.2024), kterým byl 

schválen tehdy předložený Vnitřní mzdový předpis, a poté bude hlasováno o aktuálně 

předloženém Vnitřním mzdovém předpisu AS VŠE.  

Výsledek: AS VŠE ruší hlasování bodu 4.2 ze zasedání dne 21.10.2024 

 AS VŠE schvaluje Vnitřní mzdový předpis Vysoké školy ekonomické v Praze 

Hlasování č. 5.2.1 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE ruší hlasování bodu 4.2 ze zasedání dne 21.10.2024.“ 

Začátek: 13:22 

Přítomni: 30 

Pro: 29 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Nehlasovali: 1 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

Hlasování č. 5.2.2 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje Vnitřní mzdový předpis Vysoké školy ekonomické v Praze 

dle přílohy.“ 

Začátek: 13:25 

Přítomni: 30 
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Pro: 30 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

3. Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2023. 

Čas: 13:28-14:11 (přerušení) 14:27-14:30 

Průběh: Předsedající požádal rektora o představení bodu, který tak učinil. Do následné diskuze 

se zapojili senátorky/senátoři Ševčíková, Helman, Pavelka, Borovička, Marek, 

Čapková, Bič, Mičáň, Vondráček. Rektor reagoval na připomínky ohledně aktuálnosti 

dat a některých cílů uvedených v materiálu. Svůj názor prezentovala i prorektorka 

Machková. Po diskuzi bylo projednávání přerušeno do příchodu prorektora Lukeše. Po 

jeho dovysvětlení nejasností, rektor uvedl, že stahuje bod materiál z projednávání a 

předloží upravenou podobu materiálu na prosincovém zasedání AS VŠE.   

 

4. Střednědobý výhled rozpočtu VŠE na roky 2025 a 2026. 

Čas: 14:11–14:38 

Průběh: Předsedající požádal rektora a kvestora o představení bodu. Kvestor materiál dovysvětlil 

a odpověděl na otázky, které prezentoval senátoři Helman a Mičáň.  Písemné 

zdůvodnění výraznějších změn ve výhledu bude doplněno do podkladových materiálů 

na webových stránkách AS VŠE. Finanční komise, které byl materiál předložen se 

bohužel nesešla v dostatečném počtu, aby přijala stanovisko.  

Výsledek: AS VŠE schvaluje střednědobý výhled rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze 

na roky 2025 a 2026. 

Hlasování č. 5.4 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje střednědobý výhled rozpočtu Vysoké školy ekonomické v 

Praze na roky 2025 a 2026.“ 

Začátek: 14:36 

Přítomni: 28 

Pro: 26 

Proti: 0 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 1 
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Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

5. Návrh strategie udržitelnosti VŠE na období 2025–2030. 

Čas: 14:39–15:09 

Průběh: Předsedající požádal rektora a kvestora o představení bodu. Rektor a kvestor detailněji 

dovysvětlili důvod a postup přípravy materiálu. Do následující diskuze se zapojili 

senátorky a senátoři Ševčíková, Vančurová, Marek, Helman. Kvestor postupně reagoval 

na připomínky senátorů. Připomínky k materiálu budou shromažďovány až do konce 

listopadu.  

Výsledek: AS VŠE bere na vědomí rozpracovaný návrh připravované strategie udržitelnosti 

VŠE. 

Hlasování č. 5.5 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE bere na vědomí rozpracovaný návrh připravované strategie 

udržitelnosti VŠE. 

Začátek: 15:06 

Přítomni: 28 

Pro: 26 

Proti: 0 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 1 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

6. Zhodnocení spokojenosti s Inovačním týdnem a platformami využívanými v 

rámci předmětů vyučovaných na VŠE. 

Čas: 15:09–15:25 

Průběh: Předsedající požádal předkladatele, senátora Helmana, aby představil navržený bod. Do 

následné diskuze se zapojil rektor a senátoři Pavelka, Bič a Helman. 

Výsledek: Usnesení nebylo přijato. 

Hlasování č. 5.6 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE vítá iniciativu vedoucí ke zhodnocení dosavadních zkušeností s tzv. 

"Inovačním týdnem" a platforem využívaných v rámci výuky předmětů na VŠE 

a žádá vedení VŠE, aby ve spolupráci s AS VŠE připravilo a realizovalo 

dotazníkové šetření mezi vyučujícími a studenty, za účelem zisku datových 

podkladů pro takové zhodnocení. AS VŠE žádá vedení VŠE o předložení 
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hodnotících zpráv k oběma tématům (Inovační týden a platformy využívané 

v rámci výuky předmětů na VŠE) na zasedání AS VŠE 27. 1. 2025.“ 

Začátek: 15:23 

Přítomni: 28 

Pro: 10 

Proti: 5 

Zdrželi se: 11 

Nehlasovali: 2 

Výsledek:  Usnesení nebylo přijato. 

7. Žádost Etické komise Akademickému senátu VŠE o zvážení projednání 

podnětu proděkana Národohospodářské fakulty doc. Ševčíka, který je datován 

dnem 12.8.2024. 

Čas: 15:26-15:46 

Průběh: Předsedající navrhl tento bod na základě dopisu bývalých členů Etické komise VŠE. 

Předsedající na místě předložil návrh usnesení, které bylo na základě proběhlé diskuze 

upřesněno. Své názory prezentovali senátoři Helman, Pavelka, Stříteský, Váňa, Bič, 

Borovička a Vondráček. 

Výsledek: Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 5.7 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE se nebude zabývat projednáváním žádosti Etické komise 

Akademickému senátu VŠE o zvážení projednání podnětu proděkana 

Národohospodářské fakulty doc. Ševčíka, který je datován dnem 12.8.2024, 

protože se AS VŠE domnívá, že se jedná o záležitost v kompetenci Etické 

komise VŠE.“ 

Začátek: 15:44 

Přítomni: 28 

Pro: 22 

Proti: 0 

Zdrželi se: 3 

Nehlasovali: 3 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 
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8. Různé 

Čas: 15:47-16:06 

Průběh:  1) Rektor VŠE se stručně vyjádřil k podanému podnětu Etické komisi, o kterém byl bod 

č. 7 a k nabídkám na schůzku od některých představitelů NF. Na vystoupení rektora 

reagoval senátor Vondráček, který zmínil i probíhající soudní spor.   

                   2) Senátor Helman se opětovně zeptal na výjezdní zasedání AS VŠE do Jindřichova 

Hradce. Předsedající upozornil na připravovaný dotazník. Senátor Vondráček navrhl 

spojit výjezdní zasedání s jinou akcí v Jindřichově Hradci.  

 3) Senátor Borovička se vrátil k situaci na Národohospodářské fakultě VŠE. Následně 

reagoval senátor Vondráček a rektor VŠE.  

 4) Senátor Zouhar pozval senátory na vystoupení dětí z mateřské školky VŠE v rámci 

vánoční akce. Senátorka Ševčíková pozvala všechny na konferenci NF VŠE o W. 

Churchillovi.   

 

Zapsal: Ing. Jakub Drábek, Ph.D.  

 

 

Schválil: doc. Ing. Tomáš Pavelka, Ph.D. (předseda AS VŠE) 


